
ROMÂNIA
JUDEŢUL HUNEDOARA
MUNICIPIUL PETROŞANI
CONSILIUL LOCAL

P R O C E S - V E R B A L
încheiat azi, 21 august 2024, cu ocazia desfăşurării şedinţei extraordinare din

data de 21 august 2024, a Consiliului Local al municipiului Petroşani, convocată de îndată
prin Dispoziţia nr. 1411/2024

La şedinţă participă dl Primar Florin-Tiberiu Iacob-Ridzi, dna Viceprimar Mariana Ghioc,
dna Paris Oana-Maria, secretar general, fiind prezenţi şefii compartimentelor de specialitate din
cadrul Primăriei Municipiului Petroşani.

Sunt prezenţi un număr de 18 consilieri locali, în funcție. Lipsește dl consilier Humel
Robert.

În conformitate cu dispoziţiile Hotărârii Consiliului Local nr. 391/2024 preşedinte de şedinţă
este dna consilier local Ghioc Mariana.

Ședința se desfășoară online.

DNA CONSILIER GHIOC MARIANA:
- Supun la vot ordinea de zi:

- Cine este pentru? - 18 voturi
- Împotrivă? -
- Abţineri? -

DNA CONSILIER GHIOC MARIANA:
1. Proiect de hotărâre privind rectificarea bugetului local al Municipiului Petroşani.

- Dacă sunt discuţii, amendamente?

DNA CONSILIER NIȚĂ:
- Nu m-am lămurit ce se înțelege prin “începem acum etapa a doua a proiectului pe un alt cod
SMIS și, probabil, pe un alt lot”. Ce nu s-a făcut la celălalt? De ce zice etapa a doua? Sunt două
perioade de programări diferite, două proiecte diferite...?

DNA DIR. PAULINA DRAGOȘ:
- E vorba de proiectul de reabilitare a blocurilor de locuințe care a fost depus pe POR 2014 -
2020. Încheierea programului POR a fost la 31.12.2023. Proiectul nu s-a terminat pentru că nu a
fost în stare constructorul să execute lucrările. A rămas un rest de executat care, din fericire, a
fost aprobat pentru finanțare pe noul program, Programul Regional Vest, și asta se numește etapa
a doua. S-a încheiat etapa I cu cheltuielile care s-au făcut până la 31.12.2023 , am depus o nouă
cerere de finanțare, pe PR Vest, s-a semnat un nou contract de finanțare, cu un alt cod SMIS.

DNA CONSILIER NIȚĂ:
- Au mai fost introduse alte blocuri?

DNA DIR. PAULINA DRAGOȘ:
- Nu. Sunt exact aceleași blocuri. Inclusiv condițiile contractuale cu constructorul rămân
aceleași.

DNA CONSILIER NIȚĂ:
- Constructorul nu trebuia penalizat?



DNA DIR. PAULINA DRAGOȘ:
- Penalități sunt. Dar există Ordonanța 36 care permite proiectelor care nu au fost finalizate în
perioada trecută de finanțare să treacă pe acest program nou.

DNA CONSILIER NIȚĂ:
- Mulțumesc!

DNA CONSILIER GHIOC MARIANA:
- Dacă nu sunt discuții, supun la vot proiectul de hotărâre în forma prezentată de executiv:

- Cine este pentru? - 18 voturi
- Împotrivă? -
- Abţineri? -

Se transpune în Hotărârea Consiliului Local nr. 419/2024.

- Dacă nu mai sunt alte probleme, declar închisă şedinţa extraordinară a Consiliului Local,
convocată de îndată pentru data de 21 august 2024.

Petroşani, 21 august 2024

PREŞEDINTE DE ŞEDINŢĂ,
GHIOC MARIANA

CONTRASEMNEAZĂ,
SECRETAR GENERAL

jr. PARIS OANA-MARIA

Întocmit,
Frank Ana-Maria


